
Rondvraag D66 lidmaatschap gedeputeerde STOER 
 
Mondelinge vragen van mevr Berkvens over het bericht dat gedeputeerde Beemsterboer 
zijn lidmaatschap van de adviesgroep schrappen tegenstrijdige en overbodige eisen en 
regels (STOER) heeft opgezegd. (Commissie ruimte 12 mei) 
 
De gedeputeerde Beemsterboer was lid van de adviesgroep STOER. Deze groep kijkt in 
opdracht van de Minister van volkshuisvesting en ruimtelijke ordening naar welke 
regelgeving kan worden geschrapt ten behoeve van woningbouw. De adviesgroep heeft 
onlangs een conceptrapport uitgebracht waarin onder meer wordt voorgesteld om 
geluidsregels van vliegverkeer te versoepelen en bouwen in de uiterwaarden toe te staan. 
De gedeputeerde heeft zijn lidmaatschap van de adviesgroep opgezegd en zijn naam 
komt niet meer voor in het rapport. D66 heeft hierover de volgende vragen: 

1. Wat is de reden voor het vertrek van de gedeputeerde uit de adviesgroep STOER? 
2. Kan de gedeputeerde bevestigen dat hij niet achter het advies staat voor het schrappen 

van geluidsoverlast regels voor meer woningen bij Schiphol en het advies voor bouwen in 
de uiterwaarden? 

3. Zijn er nog andere aanbevelingen in het rapport van de adviesgroep waar de 
gedeputeerde zich niet achter kan scharen? 

4. Heeft de gedeputeerde contact gehad met zijn collega's al dan niet in IPO verband over dit 
rapport? Hoe kijken andere provincies naar de aanbevelingen? 

5. Op welke manier maakt de gedeputeerde zijn kritiek ook kenbaar bij de Minister die het 
rapport in ontvangst neemt? 

6. Hoe kijkt de gedeputeerde nu terug op zijn eerdere besluit om deel te nemen aan deze 
adviesgroep? 

 

 

 


